

- Ⓒ For the matting of high shiny surfaces. Only for professional use. Extraoral application.
Instructions for Use: Before spraying clean and dry the surfaces to be scanned thoroughly. Shake can very well before use. Rec. distance to the object approx. 0-15 cm (4-6 inches). Apply the spray in a thin, even layer on the surface to be scanned. Remove powder excess with water and- if necessary - with a soft brush. Wipe and clean the top of the spray cannula frequently.

- Ⓒ Zur Mattierung glänzender Oberflächen. Für geschulte Anwender. Nur zur extraoralen Anwendung.

Gebrauchsinformation: Die zu scannende Oberfläche vor dem Aufsprühen gut reinigen und trocknen. Dose vor Gebrauch gründlich schütteln. Empfohlene Entfernung zum Objekt ca. 10-15 cm. Das Spray in dünner, gleichmäßiger Schicht auf das zu scannende Objekt auftragen. Nach dem Scannen Oberflächen mit Wasser und ggf. weicher Bürste reinigen. Spitze der Kanüle regelmäßig abwischen.



Gefahr/Danger!



LOT

Siehe Dosenboden.
See bottom of bottle.

REF 093 994



SIMPLEE®

All you need. No more. But no less.

Scan Spray

Inhalt/Content:

200 ml 270

Ⓒ Scanning spray
for extra oral use

Ⓓ Scanning-Spray für die
extraorale Anwendung



Lifco Dental AB; Verkmästaregatan 1
745 39 Enköping, Sweden

H222 Extremely flammable aerosol.
Extrem entzündbares Aerosol.

H229 Pressurised container: May burst if heated.
Behälter steht unter Druck: Kann bei Erwärmung bersten.

P210 Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking.
Von Hitze, heißen Oberflächen, Funken, offenen Flammen sowie anderen Zündquellenarten fernhalten. Nicht rauchen.

P211 Do not spray on an open flame or other ignition sources. Do not pierce or burn, even after use.
Nicht gegen offene Flamme oder andere Zündquelle sprühen.

P251 Do not pierce or burn, even after use.
Nicht durchstechen oder verbrennen, auch nicht nach Gebrauch.

P410 + P412
Protect from sunlight. Do not expose to temperatures exceeding 50°C/122°F.
Vor Sonnenbestrahlung schützen und nicht Temperaturen von mehr als 50°C / 122°F aussetzen.

UF: UDAM-30HU-1205-YWCG

Stand:10325